
1 
 

Chorzów, 4.02.2025r. 

 

Protokół nr 5 / 2024 - 2025 
  

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim I Liceum Ogólnokształcącym 

im. Juliusza Słowackiego w Chorzowie 

 

 

W dniu 4.02.2025r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców w składzie 

 

1 Marta Chmielewska  2D   Przewodnicząca 

2 Ewa Woźniczka 3D  V-ce Przewodnicząca 

3 Joanna Czaja  2E Sekretarz 

4 Magdalena Łankiewicz 1A Członek 

5 Magdalena Rurańska  1C  Członek 

6 Marzena Bart 1D Członek 

7 Izabela Watanabe 2A Członek 

8 Lesław Majętny 2B  Członek 

9 Monika Pojda-Dziekońska  2C  Członek 

10 Ilona Piper  2F Członek 

11 Anita Wardzyk-Kulińska  2G Członek 

12 Izabella Hodniczek 3A Członek 

13 Anna Maria Kuś  3B  Członek 

14 Agnieszka Kancner - Kowalik 4A  Członek 

15 Joanna Starzyk  4B Członek 

16 Aleksandra Szot  4E  Członek 
 

 
 

 

17 Przemysław Fabjański Gość Dyrektor  

18 Artur Forma                  Gość SPS 

19 Michał Ciołek Gość SUM 

20 Krzysztof Wilczyński Gość SUM 

 

 

 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców p. Marta Chmielewska.  

Przedstawiono wykaz wpłat na Radę Rodziców, Sprawozdanie z wykonania planu 

dochodów i wydatków od 1.09.2024r. – 31.01.2025r. z podaniem środków ma dzień 1.09.2024r 

oraz wpływów z tytułu wpłat składek od wrześniu 2024r.  

 

Następnie głos zabrali dr n. med. Krzysztof Wilczyński oraz Michał Ciołek z Śląskiego 

Uniwersytetu Medycznego. Przedstawili swój autorski projekt mający na celu ocenę stanu 

zdrowia psychicznego młodzieży, edukację i promocją zdrowia psychicznego oraz zebranie 

danych do dalszych badań nad zaburzeniami psychicznymi. Badaniu mają być poddani 

uczniowie całej szkoły, pod warunkiem wyrażenia zgody przez nich oraz ich opiekunów 

prawnych. Rada Rodziców wyraziła jednomyślne zgodę na przeprowadzenie projektu. 
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W dalszej części spotkania Rada Rodziców rozpoczęła opiniowania wniosków 

 o dofinansowanie: 

• Prośba Zespołu Przedmiotowego Wychowania Fizycznego o dofinansowanie zawodów 

narciarsko – snowboardowych o „PUCHAR SŁOWAKA” oraz „PUCHAR 

CHORZOWA” w kwocie 4000zł- jednomyślnie wyrażono zgodę; 

• Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów oprawy 3 tabli  Matura 2003, 2012, 

2021 w kwocie 734zł - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

• Prośba Prof. Hornik o przyznanie 520zl na potrzeby pracowni biologicznej i opieki nad 

olimpijczykiem  - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

• Prośba rodzica o pokrycie kosztów podróży jego córki do Kielc na Olimpiadę 

Biologiczną w kwocie  169,98zł - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 

W kolejnej części spotkania głos zabrał Dyrektor Przemysław Fabjański. Zwrócił uwagę 

na parę tematów, które w ostatnim czasie maję miejsce w szkole: 

• dewastacje w łazienkach – oklejanie drzwi papierkami po różnych substancjach, 

wyciąganie drzwi z zawiasów i układanie ich na kabinach, niewłaściwe 

korzystanie z urządzeń sanitarnych; 

• długość paznokci wśród uczniów – zgodnie z przepisami, uczniowie, którzy 

mają za długie paznokcie nie zostaną dopuszczeni do uczestnictwa w zajęciach 

wychowania fizycznego ze względu na zagrożenia jakie mogą spowodować 

samemu sobie oraz innym uczniom; 

• niechlujne noszenie mundurków szkolnych zwłaszcza podczas uroczystości; 

• niewłaściwe zachowanie uczniów podczas lekcji – brak szacunku wobec 

nauczycieli oraz niestosowne zachowanie podczas lekcji; 

• sekowanie uczniów, zwłaszcza tych, którzy chcą coś więcej zrobić dla szkoły 

oraz dla własnego rozwoju osobistego 

• oceny z zachowania są ostateczne i nie podlegają dyskusji, z wyjątkiem sytuacji, 

w których są sprzeczne z przepisami 

Dyrektor zapowiedział, że prawdopodobnie powróci do czterech spotkań wychowawców z 

rodzicami w przyszłym roku szkolnym. 

 

 

Termin następnego spotkania ustalono na 11.03.2025r. godz. 18.00. 
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